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PRESIDIUM 
 
ADVIESORGAAN OVER PROCEDURELE, ORGANISATORISCHE      
EN VERGADERTECHNISCHE ZAKEN VOOR DE RAAD 
 

 
Besluitenlijst: van de vergadering van het Presidium, gehouden op dinsdag 23 september 

2014 van 20.00 uur tot 22:10 uur in het stadhuis van Woerden. 
 
Aanwezig: Jaap van der Does ((voorzitter), Marieke van Noort (Progressief Woerden), 

Hendrie van Assem (Inwonersbelangen), Heerd Jan Hoogeveen (D66), Arjan 
Noorthoek (CDA), Elias Bom (STERK Woerden), Henk van Dam 
(ChristenUnie/SGP), Stefan van Hameren (VVD), Erwin Geldorp, griffier 
(secretaris), Milan Lucassen (besluitenlijst), Victor Molkenboer (burgemeester), 
Bob Duindam (Deel A; wethouder), Yolan Koster (Deel A; wethouder), Cor van 
Tuijl (Deel A; wethouder), Martin Schreurs (Deel A; wethouder), Margot Stolk 
(Deel A; wethouder) en Wilfred Goedmakers (Deel A en B; gemeentesecretaris) 

 

 
A – Overleg Presidium - College van B&W  
 
Conclusie:  

 Over het algemeen is men tevreden met de (vergader)cultuur in Woerden.  

 Zorgpunten zijn de hoeveelheid technische vragen en het gebrek aan onderlinge discussie 
(raad onderling). Voorgesteld wordt dat de griffie, gehoord de discussie, een korte memo 
opstelt dat als onderlegger kan dienen voor een nieuwe discussie hierover in een komend 
presidium. 

 Over beslotenheid wordt besloten dat het onderwerp in de betrokken raadscommissie wordt 
besproken. Dit mag zonder geheime raadsinformatiebrief, maar dan wel met een goede 
onderbouwing richting commissievoorzitter over het waarom van het ontbreken van een 
onderlegger. 

 Stukken worden op tijd aangeleverd. Bij hoge uitzondering is op het allerlaatste moment extra 
informatie gewenst. 

 
B – Overleg portefeuillehouder P en O (burgemeester) en gemeentesecretaris  
 
Geen verslag. 
 
C – Reguliere Presidiumvergadering 
 

1) Opening en vaststelling agenda 
 

De voorzitter opent de vergadering, de agenda wordt conform vastgesteld. 
 

2) Mededelingen 
 
Er zijn geen mededelingen van overwegende aard. 
 

3) Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
De heer Van Assem vraagt de burgemeester naar een verduidelijking van de volgende alinea:  
 
Mevrouw Berkhof vraagt aan de burgemeester hoe het zit met de avond van Woerdentv in het 
stadhuis tijdens de uitslagenavond. In hoeverre is dit het verstrekken van subsidie? De 
burgemeester licht het een en ander kort toe naar tevredenheid van de vragensteller. 
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De burgemeester antwoordt dat het organiseren van een uitslagenavond des gemeentes is. 
Vanuit de verantwoordelijkheid en de wens om de uitslagen onder een zo groot mogelijk publiek 
kenbaar te maken, is in overleg met WoerdenTV de avond georganiseerd. In totaal heeft de 
avond zes- à zevenduizend euro gekost.  
 
Besluit: de besluitenlijst van de vorige vergadering is, met in acht name van de opmerkingen van 
de heer Van Assem, vastgesteld. 
 

4) Actiepunten / Planning 
 
Besluit: de actiepunten en de planning worden conform vastgesteld, met de navolgende 
toelichtingen: 

 Punt 5; Werkwijze raad: naar aanleiding van een vraag over de status van dit punt geeft de 
griffier aan dat het een actiepunt is dat in de vorm van aparte agendapunten of bij de 
actualiteiten elke maand terugkomt bij het presidium. Ook wordt er nog een excursie gepland 
naar een andere raad om te kijken hoe daar wordt omgegaan met zaken als technische 
vragen, spreektijden, enzovoort. 

 Punt 6; Wel of geen Stedenband aangaan: de heer Hoogeveen geeft aan dat zijn fractie 
(D66) het initiatief zal nemen om iets op papier te zetten en vervolgens in de commissie 
Middelen in te brengen. De verwachting is het eind van 2014.  

 
5) Actualiteiten 

 
a) Procedure nieuwe gemeentesecretaris 

- De burgemeester geeft aan dat de procedure rondom het vinden van een nieuwe 
gemeentesecretaris is gestart. De gehele procedure inclusief profiel wordt gedeeld (is 
openbaar via website) met de leden van het presidium. 

b) Collectief lidmaatschap Raadslid.nu 
- De heer Niewold van D66 heeft gevraagd of het presidium wil overwegen om als 

collectief lid te worden van Raadslid.nu. Hierdoor zou je korting krijgen en als collectief 
voordeel hebben van de kennis van Raadslid.nu. 

- Het presidium besluit dat lidmaatschap van Raadslid.nu een individuele keuze is en niet 
collectief geregeld dient te worden. 

c) Evaluatie bestuursuitje 12 september 
- Veel positieve geluiden over het bestuursuitje. De bedoeling is dat de workshop ergens in 

2015 tot een raadssimulatie leidt waar het een en ander (verder) kan worden getraind. 
 

6) Vaststellen vergaderschema 2015 
 
Besluit: het vergaderschema 2015 wordt vastgesteld met de navolgende wijzigingen: 

- In de maand juli wordt een reservecyclus ingepland. 
- De raad van 30 april wordt vervroegd naar donderdag 23 april 2014. 
- De commissie Welzijn van mei vindt plaats op 19 mei 2014. 
- De auditcommissie en het presidium van mei worden verplaatst naar een andere datum. 
- De informatiebijeenkomst van mei wordt verschoven naar 2 juni 2014. 
- De Begrotingsraad start om 17:00 uur. Naar aanleiding van de komende 

begrotingsbehandeling (2014) evalueren of hier in 2015 nog behoefte aan is. 
 

7) Cursusprogramma raad 
 
De heer Hoogeveen geeft aan dat voor wat D66 betreft het verbetertraject kaderstelling de 
cultuur moet veranderen en niet de structuur. Deze insteek wordt breed gedeeld, hoewel een 
cultuurverandering niet uitsluit dat er ook (beperkte) structuurwijzigingen denkbaar zijn. In de 
bestuurlijke driehoek tussen burgemeester, griffier en gemeentesecretaris wordt een en ander 
verder uitgewerkt. Het Presidium wordt daar waar nodig betrokken bij de nadere invulling. 



 3 

 
Besluit:  

 Protocol agressie voor akkoord. 

 Memo update cursusprogramma voor akkoord. 

 Verbetertraject kaderstelling komt terug in presidium. 
 

8) Rondvraag 
 
De heer Van Dam heeft een vraag over spreektijden. Er wordt geantwoord dat is afgesproken om 
een keer te kijken bij andere gemeenten die dit hebben ingevoerd. 
 
De griffier heeft één vraag en één opmerking: 

 Moet de begroting ook in hardcopy worden aangeleverd bij de raad? Het presidium besluit 
dat dit het geval moet zijn. 

 Er zijn twee zaken veranderd aan de begrotingsbehandeling: 
o De cursus van 2 oktober komt te vervallen en wordt gekoppeld aan de 

begrotingsmarkt van 7 oktober. Om 19:00 uur zal de cursus beginnen waarna de 
begrotingsmarkt om 20:00 uur start. 

o De begroting zal programmagewijs worden besproken, waarbij de zestiende een 
uitloopavond is. Hiermee komt een aparte bespreking van het inhoudelijke en het 
financiële deel te vervallen. 
 

Naar aanleiding van de opmerkingen van de griffier komt de heer Bom met het verzoek om op de 
agenda van 30 oktober ook alvast andere bespreekstukken te agenderen. Mocht de bespreking 
van de begroting eerder zijn afgelopen dan kan er alvast worden begonnen met andere 
onderwerpen. De vergadering van 6 november zou dan meer een reserveavond worden. 
 

9) Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:10 uur. 

 


